
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: Söndagen 13 Augusti kockan 18:45 

 

Närvarande: Jonas M, Pär, Mattias, Kenneth, Eva, Frida, jonas  

 

§ 1 Mötet öppnas 

Ordförande Pär öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Mötet godkänner dagordningen. 

 

§ 3 Val av sekreterare och justerare 

Som sekreterare åtnjuter undertecknad fortsatt förtroende från sektionen. Till justerare väljs 

Jonas Olsson 

 

§ 4 Genomgång av föregående mötesprotokoll samt styrelse  

Protokollet gås igenom och följande punkter diskuteras: 

 Fotbollsskolan avlöpte utan större problem. 

 Sommarcupen avlöpte som planerat. Lite problematik fanns när det gällde lagret i 

kiosken. En extra eloge till cupkommittén och alla de som dömde under turneringen ni 

gjorde ett mycket bra jobb. 

 Medlemsavgifterna är inte helt avstämda ännu, Pär kollar med Åkesson om man kan 

få ut listor på vilka som betalt och då kan men kontrollera detta mot listorna för lok-

stödet. 

 Träningstiderna för inomhus under hösten är inte klara ännu. Kommunen har meddelat 

att denna problematik ligger nu i händerna på Mats och alliansen. Fortsättning följer. 

 

Från styrelsen: 

 Det råder sprit och rökförbud i bollhallen framledes vilket innebär att flera evenemang 

inte kommer att kunna hållas i denna lokal. 

 Valberedning saknas så det är upp till ungdomssektionen själva att agera valberedning 

inför kommande årsmöte. 

 Bordtennisen har sammandrag den 24 sep och behöver domare, frivilliga hör av sig till 

Johan Svensson. 

 Man tar upp, återigen att det vore bra om ungdomssidan kan hjälpa till med jouren på 

Bergslätt. Sektionen vidhåller sin hållning att detta inte är lämpligt och att alla 

kommer att få ta del av denna vad det lider. Samtidigt så har man förstärkt personalen 

på Bergslätt och vad sektionen erfar så lägger de mycket tid på att tvätta, sektionen 

anser att de främst bör lägga sin tid på städ vilket borde underlätta för de som har jour. 

 Det kommer att hållas sponsormatch den 17 sep och det önskas att ungdomssektionen 

håller i någon aktivitet, (Kanske speedshoting vore ett alternativ) vi kommer att hålla 

ett 50/50 lotteri och Jonas Magnusson kollar upp detta. Lagen födda 2001-02 kommer 

att hålla i försäljningen. 

 Seniorerna vill kunna börja tidigare och träna pga mörker, de kommer att kontakta 

berörda tränare. 

 Tydligen så har men valt att i kiosken använda en privat swish för att undvika avgifter, 

Ungdomssektionen ställer sig frågande till detta förfarande och förordar att vi återgår 

till tidigare arbetssätt och tar ut aktuell avgift på priserna i kiosken.  



§ 5 Ungdomsavslutningen 

Kommer att hållas 19 november, Frida och Mattias håller i arrangemanget. Lagen med spelare 

födda 2007 ansvarar för att få fram föräldrar till servering. 

 

§ 6 Vintercupen 

Cup-kommittén sammanträder den 15 augusti inför cupen. Sektionen diskuterar hur mat 

hanteringen skulle kunna utvecklas. Kanske kunde tillverkningen av smörgåsar och dylikt 

flyttas till hemkunskapen. 

 

§ 7 Senior 

Frågan utgår 

 

§ 8 Genomgång av ansvarsfördelning 

Alla har inte sätt sig in i materialet så frågan skuts på till nästa sammanträde. Materialet ligger 

på ungdomssidan på laget. 

 

§ 9 Genomgång års-planering 

Fördelningen gås igenom, inga konstigheter, alla jobbar på. 

 

§ 10 Övriga frågor, laget runt 

 Vi måste bli bättre på att ta in vårt material efter träning, det har hänt vid ett flertal 

tillfällen att bollar ligger kvar på planerna. Dessutom så måste berörda sluta med att ha 

”material” i bilen, det fattas periodvis mycket grejer. Ingen vill börja träningen med att 

leta bollar, västar osv. Självklart så grov-städar man också sitt omklädningsrum efter 

användande. 

 

 Inför innesäsongen så måste materialskåp ordnas på Utsikten. Madrasserna på 

Utsikten måste säkras innan säsongstart då nuvarande förvaring är direkt farlig. Det 

finns också ett problem med att vissa inte plockar bort madrasserna efter att man 

använt dem. Pär kommer att ta tag i frågan. 

 

 Seniorerna kommer att sälja plastpåsar under hösten! 

 

 Melleruds plast brukar sponsra med nya vattenflaskor, Jonas M kollar upp detta. 

 

Vid pennan 

 

Jonas Magnusson 

Sektionens ständige sekreterare 

 

 


